
Tomasz Pitucha       Lublin, 7 maja 2024 r. 

Radny Miasta Lublin 

 

 

Pan dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

 

Interpelacja w sprawie poprawy nawierzchni ul. Eugeniusza Romera 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

W związku z dynamiczną rozbudową osiedli pomiędzy ul. Nałkowskich a Zemborzycką, znacząco 

wzrósł ruch samochodowy ulicą Eugeniusza Romera. Codziennie przejeżdżają nią tysiące 

samochodów. Pamiętam czas, kiedy ulica ta była budowana, a było to na początku lat 80-tych. 

Od tamtego czasu droga nie była remontowana ani przebudowywana, a obecny stan 

nawierzchni jest bardzo zły. Podczas opadów woda zbiera się w koleinach a przejeżdżające 

samochody ochlapują pieszych czekających na przejście przez jezdnię lub idących wzdłuż ulicy. 

Muldy, wyboje i dziury i łaty degradują zawieszenia samochodów mieszkańców, którzy pokonują 

tą drogę codziennie po kilka razy. Nie ulega wątpliwości, że ul. Romera to jedna z najbardziej 

zniszczonych obecnie ulic Lublina i wymaga pilnej poprawy. 

Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o udzielenie informacji dotyczącej aktualności dokumentacji 

projektowej dotyczącej ul. Romera oraz planów i terminów, jakie ma Pan Prezydent na jej 

przebudowę lub choćby remont. 

 

Z wyrazami szacunku 
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